
Zpráva revizní komise ČSS 
 
(zahrnuje období od minulého Sjezdu ČSS konaného dne 28. 3. 2010 do dnešního dne, 
tj. do 27. 4. 2013) 
 
 
 
Vážené delegátky a delegáti, vážení hosté, 
 
     dovolte, abych Vás seznámila se zprávou Revizní komise ČSS, která zahrnuje období 
od minulého 9. sjezdu ČSS do dnešního dne. 
 
     RK v tomto období pracovala ve složení Mgr. Renata Vrtišková jako předsedkyně, Ing. Jiří 
Měchura, Věra Buriánová, Miroslav Krystyník, Ing. Josef Dobeš (do 31. 12. 2010), 
Petr Tarant (od 1. 1. 2011).  
 
 
     Na začátku této zprávy bych vás ráda seznámila s plněním úkolů, které 9. sjezd  
ČSS stanovil:  
 
1.  Jeho hlavním bodem byl prodej střelnice Brno Kývalka a svým usnesením schválil 

převod vlastnictví této střelnice. Komplikovaná jednání probíhala až do 27. 10. 2010, 
kdy byla uzavřena Kupní smlouva mezi ČSS, zastoupeným prezidentem ČSS 
Ing. P. Barochem a společností A.B.R. INVEST a.s., zastoupenou předsedou 
představenstva panem Karlem Abrahámem. Kupní cena byla smluvními stranami 
sjednána ve výši 20.000.000,-Kč.  

 
Související úhrada závazků ČSS, která byla schválena sjezdem delegátů z částky 
získané za prodej (po odečtení daně z převodu nemovitosti a nákladů spojených 
s prodejem) - kontokorent, půjčka od ČOV včetně úroků - nebyla v r. 2010 provedena - 
důvodem bylo připsání finanční hotovosti na účet ČSS až poté, co vklad vlastnického 
práva ve prospěch kupujícího potvrdil Katastrální úřad (v té době byla příslušná částka 
složena v úschově u notáře na zvláštním účtu úschov). Závazky ČSS - kontokorent, 
směnka SPORTLEAS a půjčka od ČOV včetně úroků byly tedy kompletně uhrazeny 
až v prvním pololetí r.2011.  

  
2. Zbývající finanční prostředky byly uloženy na samostatný účet pro budoucí realizaci 

stavby střelnice v Brně na pozemku ČSS a s nakládáním s těmito prostředky byl pověřen 
VV ČSS - tedy i tento úkol 9. sjezdu byl splněn. Po celou dobu od 9. sjezdu probíhalo 
ze strany KS Brněnského kraje velmi intenzivní hledání vhodného pozemku pro stavbu 
střelnice, toto se však nakonec nepodařilo. Otázku výstavby střelnice bude proto jedním 
z bodů jednání i na tomto sjezdu, jak jsme slyšeli od prezidenta ČSS. 

 
3. Souhlas 9. sjezdu ke krátkodobému využití těchto prostředků do výše 2.000.000,- Kč 

byl využit v závěru loňského roku na dofinancování státní investiční dotace za r. 2012 
na nákup elektronických terčů - tím byla kompletně dovybavena 50 m střelnice v Plzni - 
Lobzích. Zapůjčená částka bude dle usnesení VV z 28. 11. 2012 splácena v objemu 
nejméně 0,5 mil. Kč ročně z volných prostředků ČSS. 

 
4. Roční členský příspěvek ve výši 500,- Kč každého člena ČSS byl rozdělen s tím, že 200,-

Kč bylo převedeno na činnost KS ČSS, zbývajících 200,- Kč a 100,- Kč bylo použito 
na činnost ČSS a na podporu soutěží organizovaných ČSS.  

 



5. Dnes bude předložen tomuto sjezdu ke schválení návrh nových stanov včetně statutů KS 
a RK. Termín byl VV několikrát posunut, nakonec byl vytvořen návrh, který dostaly 
k připomínkám všechna KS a následně byl zveřejněn na internetu tak, aby se k němu 
mohli vyjádřit všichni členové ČSS. Připomínky pak byly zapracovány do předkládané 
verze. 

  
6. Dalším úkolem z minulého sjezdu bylo zpracování kompletního  auditu hospodaření 

a účetní závěrky ČSS za rok 2008 a 2009, a na základě jeho výsledků vyvození 
odpovědnosti za případné špatné hospodaření ČSS s termínem do 1. 12. 2010. Zde je 
nutno říci, že společností TOP AUDIT BOHEMIA as byla provedena prověrka účetnictví 
ČSS za r. 2008, 2009 a následně také za r. 2010. Ve zprávě za r. 2010 bylo 
konstatováno, že chybně účtované pořizovací ceny majetku v minulých letech (tj. 2008, 
2009) byly v r. 2010 narovnány, stejně jako odpisy a účetnictví a účetní závěrka 
k 31. 12. 2010 již neobsahovala věcné nesprávnosti.  

 
To ostatně potvrdila i kontrola daně z příjmů právnických osob za období 1. 1. 2010 

až 31. 12. 2010, kterou u ČSS prováděl Finanční úřad pro Prahu 7. Nebyly zjištěny 

žádné nedostatky, kontrola proběhla bez nálezu, nebyly zjištěny žádné skutečnosti, které 

by měly za následek doměření daně.  

RK může také konstatovat, že od od r. 2010 vždy na konci kalendářního roku již 

pravidelně probíhá dle § 28 a 29 zákona o účetnictví inventarizace majetku a závazků, 

včetně skladových zásob, která až do r. 2010 nebyla řádně prováděna a nebyly 

zaúčtovány ani odpisy majetku. Na tento problém RK upozorňovala na minulém sjezdu. 

Otázkou vyvození odpovědnosti za případné špatné hospodaření ČSS se Prezidium 

ani VV nezabývali. 

 
Nyní ještě krátce k další činnosti RK:        
 
-  každý rok prováděla kontrolu hospodaření ČSS, se závěry z těchto kontrol a případným 

zjištěnými nedostatky byl seznamován prezident ČSS, Prezidium i Výkonný výbor 
a prostřednictvím webových stránek i členská základna, vždy na konci ledna měla RK 
k dispozici vyúčtování státních dotací. Můžeme také konstatovat, že daňové přiznání 
k dani z příjmů právnických osob včetně účetní závěrky bylo zpracováváno daňovým   
poradcem Ing.J.Kůtou a předkládáno FÚ v řádných termínech 

    
-  za účasti člena RK proběhla kontrola brokových zbraní ČSS  v Hradci Králové, Písku 

a Brně  
 
-  jednání RK probíhala v Praze a vzhledem k tomu že mezi členy RK jsou jak aktivní střelci 

tak i rozhodčí, měla RK možnost slyšet na střeleckých soutěžích i názory ostatních členů 
ČSS, přímo vysvětlovat či zodpovídat jejich dotazy či připomínky  

 
-  předsedkyně nebo v jejím zastoupení další člen RK byli přísedícími s hlasem poradním 

při jednáních Prezidia a Výkonného výboru. Aktivně se zapojovali do diskuse, vznášeli 
připomínky a návrhy, upozorňovali na problémy, např. jak zaznělo i ve zprávě za r. 2011 
na ne vždy přesný a srozumitelný zápis z těchto jednání, ze kterého pro řadové členy 
nebylo vždy jasné, o čem se vlastně jednalo.   

 
-  v rámci svých časových možností se RK podílela i na přípravě nové verze stanov ČSS 

a statutů jednotlivých komisí  



 
-  členové RK byli pravidelně jmenováni členy komisí pro výběrová řízení, která ČSS  

vyhlašoval v průběhu tohoto období (nákup zbraní, střeliva, zařízení pro střelbu, atp.) 
 
-  RK řešila i podněty členů ČSS: 
 

1.   Podněty k průběhu jednání o prodeji střelnice Brno Kývalka včetně prodeje 
příslušného vybavení  
 

2.   Podnět k vydávání střeliva reprezentantům kategorií A, B, C a M.  
 

-  v této oblasti se podařilo ve spolupráci s Komisí pro řízení reprezentace ujasnit 
a zpřesnit pravidla. Všichni reprezentanti na začátku kalendářního roku nyní 
dostávají přesně určené množství střeliva přímo, další střelivo (max. do výše tzv. 
doporučeného množství) poté dostávají prostřednictvím vedoucích příslušných 
RSCM. U těchto vedoucích jsou také pro reprezentanty a jejich trenéry 
k nahlédnutí příslušné tabulky s množstvím plánovaného i přiděleného střeliva.  

 
-  postupně se zlepšovala i komunikace mezi funkcionáři ČSS a RK.  
 
-  naopak RK se nedostala  v tomto volebním období vzhledem k pracovnímu vytížení 

členů ke kontrole RSCM, které také měla ve svém plánu.   
 
   

Přesto, že vše ještě není zcela ideální a lze stále najít nedostatky, jejichž hlavní původ 
je především v hospodaření předchozího vedení ČSS, je nutné říci, že byla a je zřetelná 
snaha současného vedení ČSS tyto nedostatky postupně napravovat, A to i přes výrazně 
menší množství finančních prostředků, které má nyní pro svou činnost ČSS k dispozici, 
jak bylo ostatně patrné i z předchozího vystoupení prezidenta ČSS.  
 
    
RK proto doporučeje delegátům sjezdu schválit předloženou zprávu o hospodaření. 
 
 
 

Na závěr mi ještě dovolte, abych jako předsedkyně RK poděkovala všem členům 
komise za jejich práci. Ze stávajího složení nebudou již znovu kandidovat Ing. Věra 
Buriánová, která ukončila své působení ve všech funkcích v ČSS a chce si užívat 
zaslouženého důchodu a pánové Miroslav Krystyník a Petr Tarant, kteří byli zvoleni předsedy 
svých KS. Ing. Jiří Měchura a já bychom rádi v práci pokračovali a doufáme, že nám to svými 
hlasy umožníte. 
 
 
                                   Děkuji za pozornost 
 
 
                                                                                          Mgr. Renata Vrtišková,  
 
                                                                                               předsedkyně RK 


